
 
 
 
 

 

 
 
 
Protokoll från styrelsemöte  
med Föreningen Grävande Journalister 
 
Föreningen Grävande Journalister 
Orgnr 802014-3833 
 
Protokoll nr: 10, 2020 
Datum: 9 september, 2020 
Plats: Videomöte kl 10-13. 
Deltagande ledamöter:  Fouad Youcefi, Åsa Larsson, Johan Persson, , Aris Velizelos, Jani 
Pirttisalo Sallinen, Jessica Ziegerer. 
Frånvarande: Lena Pettersson, Åsa Tiberg, Anneli Arn Megner, Jenny Pettersson. 
  
  
 
 
 
1. Mötets öppnande.  
Fouad Youcefi förklarade mötet öppnat.  
 
2. Val av mötesordförande.  
Fouad Youcefi valdes till mötesordförande.  
 
3. Val av sekreterare.  
Jessica Ziegerer valdes till sekreterare.  
 
4. Val av justerare.  
Åsa Larsson och Aris Velizelos valdes till justerare.  
 
5. Godkännande av dagordning.  
Mötet godkände dagordningen.  
  
6. Genomgång av tidigare protokoll . 
Jessica Ziegerer har gått igenom protokollet från föregående möte och meddelade att inga 
lösa trådar hänger i luften.  
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7. DigiGräv. Ekonomisk avstämning samt kvarvarande frågor.  
Fouad Youcefi gick igenom budgeten med styrelsen för förestående DigiGräv den 18-19 
september. Projektet ser i nuläget ut att hålla budgeten med marginal. Enligt tidigare fattat 
beslut ska föreningen återinvestera ett eventuellt överskott i förhållande till budget genom 
att sänka priserna till Gräv 2021 eller erbjuda stipendier till konferensen.  
  
Styrelsen beslutade att diplom med ram ska sändas hem till nominerade och vinnare av 
guldspaden.  
 
8. Utvecklingssamtal med kansliet 
Jessica Ziegerer och Johan Persson fick i uppdrag att se till att utvecklingssamtal hålls med 
föreningens anställda under hösten.  
  
9. Planering kring kurser under hösten  
Åsa Larsson redogjorde för kursutskottets planer. Tankar finns på att arrangera kurser 
digitalt.  Däremot läggs Grävhäng, träffarna som framgångsrikt hölls under 2019 på olika 
ställen i landet, på is tills det är möjligt att arrangera sammankomster igen.  
  
10. Utveckling av Scoop samt Scoops nya hemsida  
Styrelsen för FGJ har i flera år diskuterat en förnyelse av hemsidan fgj.se, gravseminariet.se 

samt att digitalisera tidningen Scoop. 2019 gav årsmötet styrelsen i uppdrag att utveckla 

sajterna i den mån arbetet kunde ske inom budget.  

 

På hösten fick webbutskottet i uppdrag av styrelsen att ta fram en plan för arbetet. Projektet 

inleddes i september, 2019, med att utskottet arbetade fram innehållet för en ny 

föreningssajt och en plan för en digital Scoop. I februari, 2020, skickades offertförfrågan till 

sju olika företag. Fem inkom med offerter.  

 

Webbutskottet utvärderade offerterna enligt följande parametrar: pris, support- och 

driftskostnader, tidigare erfarenhet och engagemang.  Två företag valdes ut för vidare 

förhandling. Därefter beslöt webbutskottet att till styrelsen föreslå webbyrån Sphinxly för 

föreningens webbutveckling.  

Med anledning av Coronapandemin och den ekonomiska osäkerhet som uppstod under 

2020 beslöt webbutskottet i augusti att dela utvecklingen i två etapper och ta in en offert för 

Scoop-projektet separat. 

På styrelsemötet redogjorde webbutskottet för bakgrunden och förslog att FGJ anlitar 

företaget Sphinxly för att att ta fram en digital sajt för tidskriften Scoop. Ambitionen att 

utveckla fgj.se och gravseminariet.se kvarstår och ses som etapp två i arbetet.  

Styrelsen fick möjlighet att ställa frågor och kassören Johan Persson redogjorde för hur 

projektet påverkar ekonomin.  
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Styrelsen beslutade att: 
- FGJ tecknar ett avtal med webbyrån Sphinxly för att digitalisera Scoop.  
- projektet får kosta max 100 000 kr varav 50 000 är stöd från kulturrådet.  
- ge webbutskottet i uppdrag att tillsammans med kansliutskottet föreslå en ny 
arbetsbeskrivning för Scoops redaktör.  
- webbutskottet får i uppdrag att ta fram en tidplan för lansering av nya scoopsajten.  
  
  
11. Nästa möte 
Nästa möte hålls den 14 oktober. 
  
 
12. Anmälningsbeslut 
Ordförande Fouad Youcefi informerade om ett ordförandebeslut gällande rutin och nivå på 
erbjudna återbetalningar för DigiGräv. Beslutet blev 25 procent till den som önskar att få 
delar av priset tillbaka. Styrelsen lade beslutet till handlingarna.  
  
13. Övriga frågor 
Johan Persson informerade, för kännedom till styrelsen, om förändringar av föreningens 
konton.  
 
 
 
 

 
…………………………………………….. 
Jessica Ziegerer, sekreterare 
 
 
 
 

 
 
…………………………………………….. 
Aris Velizelos, justerare 
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…………………………………………….. 
Åsa Larsson, justerare 
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